

HyperLan-Pack

产品名称	HyperLan-Pack
公司名称	泰隆(香港)有限公司
价格	面议
规格参数	品牌:ACKSYS 型号:HyperLan-Pack
公司地址	中国.广东省.广州市.越秀区
联系电话	86-020-87377431 852-25059588 13826111370

产品详情

hyperlan-pack

point to point long range wifi communication.ethernet wireless backhaul, kit made from 2 pre-configured units

点对点远程无线通信。

以太网无线回程,组件由2预使单位

提出了一种acksys广泛的无线设备(wlan)为工业和运输领域依靠无线ieee 802.11标准(2.4和赫兹)和900兆赫无线电带为远程操作和视线范围包括:访问点、桥梁、桥梁路由器,中继器系列无线网关,电台开关,包为作点对点通信。keya??设备可以:搭建无线网络连接rs232,rs422,rs485串行设备在一起没有任何线路运行以太网络连接在一起,没有任何电缆建立一个无线网桥网络之间的串行纺织纺织/tcp通过无线连接以太网,纺织/tcp,profinet,以太网/ip,.... dnp3设备hyperlan-pack是解建立高速以太网无线链接建筑物间、工厂、闭路电视摄影机、海上平台及临时设施...以太网网络连接或彼此之间以太网设备。hyperlan-pack有两种版本:长期(5公里)和中等距离(1.5千米)40比特。范围显著增加(高达50公里)如果数据率降低到10比特。工具是建立在两个无线单位和两个抛物型天线、安装非常容易如下所述:天线高度取决于距离计算和土地的拓扑结构天线安装在桅杆使用acksys天线倾斜计算软件和gps根据计算天线竖直对齐倾斜用水平尺等方面的仪器天线横向对齐使用指南针在每一个单位缆线痴心妄想广播质量和可持续数据率检查安装现在已经完成,你的无线以太网链路建立您的网络连接已经可以使用了。hyperlan-pack依赖于5.3兆赫无线标准(ieee 802.11 a)不是广泛应用于无线设备。这提供了一个良好的水平抵御扰动的现有的无线网络的产生,而且射频辐射束窄(几度),所以几乎没有感觉。收音机的两个单元之间的联系的以太网是air-pack担保wpa2-psk认证和加密的方法。每个单元特征基础auto-sensing 10/100 tx,自动mdix rj45型mdi /网络接口,最大tcp的数据吞吐量是40比特。hyperlan-pack是动力由以太网电缆(ieee 802.3 af),它也可以被动力由直流源(+ 9伏直流电+ 75 vdc)对一个身高7 w典型的消费。每一单位的特点总结的工具10/100 auto-sensing基地tx以太网端口、防水m12履行8点以太网连接,自动mdix mdi /交叉,25米rj45电缆40比特tcp数据率5.3兆赫无线

acksys proposes a wide range of wireless equipments (wlan) for industry and transportation fields relying on the wifi ieee 802.11 standards (2.4 & 5 ghz) and on the 900 mhz unlicensed radio band for long range and non-line-of-sight operation including: access points, bridges, bridges routers, repeaters, serial to wireless gateways, radio switches, packs for point to point communications.

these equipments make it possible to:

build a wireless network connect rs232, rs422, rs485 serial equipments together without any wiring operation connect ethernet networks together without any cable build a wireless bridge between a serial modbus network and modbus/tcp wirelessly connect ethernet, modbus/tcp, profinet, ethernet/ip, dnp3 equipments hyperlan-pack is a solution to establish a high speed ethernet wireless link between buildings, factories, cctv cameras, offshore platforms and temporary installations ... to connect ethernet networks or ethernet devices between each other. hyperlan-pack is available in two versions: long range (up to 5 km) and medium distance (up to 1.5 km) at 40 mbps. range increase significantly (up to 50 km) if data rate is reduced to 10 mbps. the kit is built around two wifi units and two parabolic antennas, installation is very easy as described below: antenna height calculation depending on distance and land topography antenna mounting on masts antenna tilt calculation using acksys software and a gps antenna vertical alignment according to calculated tilts using a clinometer antenna horizontal alignment using a compass ethernet cable connexion on each unit radio quality and sustained data rate checking installation is now complete, your wireless ethernet link is established and your network connection is ready to use. hyperlan-pack relies on the wifi 5.3 ghz standard (ieee 802.11a) which is not widely used by wifi equipments. this offers a good level of protection against perturbations generated by existing wifi networks; moreover, the rf radiated beam is narrow (few degrees) so it's almost undetectable. the radio link between the two units of the ethernet air-pack is secured by the wpa2-psk authentication and encryption method. each unit features a 10/100 base tx auto-sensing, auto mdi/mdix cross-over rj45 network interface, maximum tcp data throughput is 40 mbps. hyperlan-pack is powered from the ethernet cable (ieee 802.3af), it can also be powered from a dc source (+9vdc to +75vdc) for a 7w typical consumption. characteristics summary of each unit of the kit 10/100 auto-sensing base tx ethernet port, waterproof m12 8-point ethernet connector, auto mdi/mdix cross-over, 25 m rj45 cable up to 40 mbps tcp data rate 5.3 ghz wireless ethernet link (ieee 802.11a) narrow beam (6 °) parabolic directional antenna (23 or 28 dbi depending to models), n-type connector built-in lightning surge protector pre-configured wpa2-psk, hidden ssid administration: snmp, acksys ndm leds signalling for lan, wlan network activity and 10/100 mode ip 66 aluminum enclosure (l:80 x l:175 x h:57 mm) directional antenna diameter: 44 cm (23 dbi), 60 cm (28 dbi) mast mounting: diameter from 38 to 76 mm wind loading data: 160 km/h (200 km/h with radome), loading: 50 kg (80 kg with radome) power from the ethernet cable poe ieee 802.3af or from a dc source (+9vdc à +75vdc), 7w typical consumption operating temperature: -25 ° c to +70 ° c (hr 0-99%), storage: -40 ° c à +80 ° c throughput characteristics versus communication range ethernet throughput (tcp) range hyperlan-pack/l 10 mbps 50 km 20 mbps 20 km 40 mbps 5 km hyperlan-pack/m 10 mbps 15 km 20 mbps 6 km 40 mbps 1,5 km given characteristics are theoretical and can change depending on local rf regulations concerning the maximum allowed output power (eirp) and on environment conditions

本产品的品牌是ACKSYS，型号是HyperLan-Pack